
 

 

Møde: Bestyrelsesmøde, Viborg Rideklub 
 
 
Sted: Viborg Rideklub 
 
Dato: Den 3/3 2025 kl. 19.00 
 
Deltagere: Bruno Simonsen, Ingelise Christensen(afbud), Bo Poulsen, Niels 
Henrik Christensen, Lone Svenstrup Jensen, Gitte Krogh, Ketil Sørensen, 
Christian Schou, Grethe Hassing (tiltrådt som fuldbyrdet medlem) 
 
Næste møde: Den 7/4 2025 Sted: Viborg Rideklub 
 
Referent: Ketil Sørensen 
 
 
1. Økonomi 

Der er fundet en fejl i regnskabet helt tilbage fra 2023 på 110.000 kr., hvilket giver et 
underskud på ca.100.000 kr. før afdrag i 2024. Likviditeten er presset. Budgettet for 
2025 giver dog stadig et forventet overskud på 57.000 kr. efter afdrag. 
 
Kommunen anbefaler at vi finder en samlet finansieringsmodel på lånet incl.køb af 
jord. Vi skal betale halvdelen af prisen på jorden. 
Hvis vi mangler noget kapital, skal det med i finansieringen. 
Idrætsrådet tager et møde med Bruno ang. forhandling af prisen på jorden. 
Derudover tager de kontakt til DIF/DGI omkring en udsættelse af tilbagebetalingen på 
tilskuddet. Der er aftalt nyt møde 9/3. 

 
2. Orientering fra daglig leder 

Økonomi, herunder status på bemandingssituationen, opstaldning, undervisning og 
beholdning af elevdyr. 
 
Der er kommet et tilbud på 5 cm sand incl. fiber på ca. 65.000,- 
 
Der er en tilridning i gang på de 2 røde heste, og det ligner gode rideskole heste. 
De 2 ponyer der er til låns, er der en igangværende forhandling på. Muligvis kan andre 
ponyer indgå i handlen. 
 
Opstalder mødet gik fint og der er nye tiltag på vej. 
 
Der har været en del sygdom blandt personalet. 
 
De nye “prøve” spåner er godkendt og vil blive indkøbt næste gang der skal indkøbes 
spåner. 
 
Ind og udluk fungerer ikke helt optimalt endnu, men der arbejdes på sagen. 
 

 
3. Opfølgning  

- Gældsbrev til Bruno 
Der er lavet et udkast gældsbrev fra advokaten og Bruno undersøger om det skal ting-
lyses. 



 

 

- 100 års jubilæum 
- Frivillighedsprisen 
Der er kommet flere forslag fra medlemmerne til prisen. Det besluttes hvem der skal 
modtage den på generalforsamlingen. 
- Idrætsrådet møde 
Se under punktet Økonomi. 
 

4. Generalforsamling 
Mandag den 17. marts kl. 19.30. 
Der skal vælges 3 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter. 
 

5. Orientering fra udvalg 
Stævneudvalg: Klubstævnet gav 8.500,- i overskud. 
Der er distriktsstævne i både dressur og spring samt klubstævne og ministævne i for-
året. 
Cafeterieudvalg: Der er 2 nye medlemmer i udvalget. 
Udvalg til indkøb af foder, halm, wrap o.l.: Bo og Bruno 
Halmprisen skal forhandles i år. 
Bygnings- og vedligeholdelsesudvalg: Bruno 
Intet nyt. 
Ponyudvalg: Lone  
Sidste måde blev udsat pga. sygdom. Der skal sættes datoer for lejre og ministævner. 
Sponsorudvalg: Ingelise og Ketil og Lone 
Vi har fået 100.000 fra sparekassen Himmerlandsfonden, som skal bruges til renove-
ring af sidste del af elevstalden. SparNord fonden skal søges.Vi mangler tilbud fra 
tømreren på vinduer i ponystalden, så vi kan få sendt en ansøgning til Grundfos fon-
den. 
Kommunikationsudvalg: Det er ikke nedlagt men de ønsker nogle konkrete ting at gå 
videre med. 
Sportsudvalg: Intet nyt. 
Skovudvalg: Intet nyt. 
 

6. Eventuelt 
Der er kommet en mail med forslag til opsætning af ladestandere. 
Der er kommet nogle opslag på et socialt medie (Reddit), der omtaler klubben nega-
tivt. Den daglige ledelse vil tage det med på et møde, så vi får nogle retningslinjer for 
hvordan vi håndterer sådanne situationer. 


